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Aktivnosti načelnika opštine 

 
Preduzetnički inkubator- II faza 
Povodom početka  implementacije druge 
faze projekta razvoja Preduzetničkog 
inkubatora „Prijedor“ u posjeti lokalnoj 
razvojnoj agenciji PREDA i opštini 
Prijedor boravila je  delegacija Evropske 
komisije. 
 

 
 
      „To je projekat koji podržava 
infrasturkturu za mala i srednja preduzeća i 
cilj Evropske komisije je  upravo da 
poveća njihov broj , koji je daleko manji 
nego u zemljama regiona i time pomogne 
zapošljavanje ljudi , posebno u ovoj sredini 
gdje je veliki broj povratnika „ kazala je 
rukovodilac projekta ispred Evropske 
komisije Dijana Karić. 
         Ona je dodala da je vrijednost 
projekta 250 000 eura, a da je učešće 
opštine Prijedor u ovom projektu 30 000 
eura. 
        Mišo Reljić direktor razvoje agencije 
PREDA pojasnio je da je  prva faza 
projekta Preduzetnićčkog inkubatora 
završena u saradnji sa Ministarstvom 

inostranih poslova Italije koja je 
podrazumijevala rekonstrukciju 700 
kvadratnih metara prostora i prvih pet 
korisnika je već razvilo svoja vlastita 
preduzeća. 
             „ Druga faza podrazumijeva  
rekonstrukciju novih  800 kvadratnih 
metara  prostora i uvođenje nova četiri 
privredna subjekta u inkubator na  
zemljištu  koje je dodijelila opština 
Prijedor , a gdje  predstoji i treća faza koja 
će podrazumijevati izgradnju potpuno 
novih objekata za preduzetnike“ kazao je 
Reljić. 
         Preduzetnici koji se odluče za ovakav 
vid  poslovanja imaće , kao i u prvoj fazi, 
prostor,  obuku, podršku opštine Prijedor 
kroz grantove , kao i lokalne razvojne 
agencije PREDA  za sva ostala pitanja 
poslovanja u preduzetničkom inkubatoru. 
 
Početak implementacije Projekta 
vodosnabdijevanja-Ambasador 
Švajcarske  u posjeti Prijedoru 
 
 

 
 
Ambasador Švajcarske u BiH Rolf Lenc 
izrazio je  prilikom boravka u Prijedoru   
zadovoljstvo što će Švajcarska 
posredstvom Državnog sekretarijata za 
ekonomska pitanja SECO finansirati 
projekat  saniranja infrastrukture 
vodosnabdijevanja u Prijedoru u iznosu od 
12,5 miliona KM. 
  „ Upoznati smo da je ova opština već 
duže vrijeme suočena sa nedostatkom pitke 
vode što koči razvoj njene ekonomije , ali i  
ugrožava zdravlje njenih stanovnika, te 
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očekujemo da je projekat unaprijediti 
saradnju grada i okolnih sela i pozitivno 
uticati na proces povratka jer će po 
procjenama oko 74 000 stanovnika imati 
korist nakon njegovog završetka“ rekao je 
ambasador Lenc. 
       Ministar poljoprivrede, šumarstva i 
vodoprivrede Radivoje Bratić izrazio je 
zahvalnost Vladi Švajcarske što je 
prepoznala ovaj problem jednog od  
najvećih gradova u RS i što je omogućila 
njegovo rješavanje. 
         „ Nakon završetka ovog projetka 
mnogi će stanovnici osjetitili blagodet 
pitke vode i nadam se da će ovakvih 
projekata partnerstva  biti više te 
odlučnosti načelnika i drugih opština da se 
upuste u ovako veliku investiciju“ kazao je 
ministar Bratić. 
        „ Projekat vodosnabdijevanja čija 
implementacija  upravo počinje  najvažniji 
je  projekat koji se provodi u opštini 
Prijedor, čijom će  se realizacijom osigurati 
snabdijevanje grada i okolnih mjesta 
Ljubije, Hambarina, Brezičana, Kozarca i 
Omarske pitkom vodom što je  oko 70 
odsto stanovništa naše opštine“ kazao je 
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
izražavajući zahvalnost  Vladi Švajcarske 
na sredstvima koja ulaže u rekonstrukciju 
prijedorskog vodovoda. 
       Sporazum o realizaciji ovog projekta  
potpisan  je  još novembra 2006. godine , a 
protekla godina je prošla u izboru 
konsultanta . Projekat zvanično počinje 1. 
aprila , a predviđeno je da traje tri godine. 
Pored faze fizičke rekonstrukcije mreže, 
projekat podrazumijeva i poboljšanje 
institucionalnih  i menadžerskih  kapaciteta 
prijedorskog „ Vodovoda“, kao i mjere 
održivosti ove značajne investicije.Pored 
12,5 miliona KM koje će Vlada Švajcarske 
investirati putem Državnog sekretarijata za 
ekonomski razvoj SECO, predviđeno je i 
učešće opštine Prijedor sredstvima  u visini 
od 5 miliona KM koje je opština 
obezbijedila putem kreditnog zaduženja 
 
Potpisan pojedinačni kolektivni ugovor 
 

Pojedinačnim kolektivnim ugovorom koji 
su  potpisali načelnik opštine Prijedor 
Marko Pavić i predsjednik Sindikalne 
organizacije Administrativne službe 
opštine Prijedor  Radmila Zorić predviđeni 
su novi kofecijenti u sedam platnih grupa i 
kreću se u rasponu od 2,8 za 
nekvalifikovane radnike do  7,5 za  radnike 
sa visokom  stručnom  spremom. 

 
 
     „Ovaj sporazum je plod  našeg 
zajedničkog rada  gdje smo realno 
sagledali nekoliko segmenata u prvom redu 
kako zadovoljavamo potrebe građana sa 
uslugama koje nudimo, uz uvažavanje 
interesa privrede  i  potreba zaposlenih 
radnika „ kazao je Pavić. 
      Predsjednik Sindikalne organizacije 
Radmila Zorić  izrazila je zadovoljstvo 
postignutim dogovorom sa poslodavcem, 
ističući da su  utvrđeni  koeficijenti veći 
nego što je dogovorio granski sindikat.      
     Plata službenika sa visokom stručnom 
spremom u opštini Prijedor do sada je 
obračunavana po koeficijentima  od 2 - 5,8. 
 

OBRAZOVANJE 
NOVA UPISNA POLITIKA  
 
Politika upisa u srednje škole trebala bi biti u 
skladu sa potrebama privrede i tržišta rada  
stav je i aktiva direktora prijedorskih srednjih 
škola , ali i predstavnika lokalne zajednice. 
   „ Moramo napokon školovati djecu za 
zanimanja koja će im omogućiti zapošljavanje, 
a ne da ih školujemo za  Zavode za 
zapošljavanje, kao što je to bilo do sada“ rekla 
je zamjenik načelnika opštine Ljiljana Babić i 
dodala da će oko 850 svršenih osnovaca i ove 
godine upisati neku od prijedorskih 6 srednjih 
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škola, ali sa daleko pripremljenijom politikom 
upisa nego što je to bilo ranijih godina. 
        Olivera Rosić, stručni saradnik za 
obrazovanje u Administrativnoj službi opštine 
Prijedor potvrdila je da je prošle godine  na 
zahtjev Asocijacije drvoprerađivača resorno 
ministarstvo odobrilo otvaranje nove struke 
drvoprerađivača u Mašinskoj školi. 
          „ Za novo  zanimanje stolar niko se  nije 
prijavio, kao ni za kožarski smjer  “ kazala je 
Rosićeva i dodala da  je ove godine planiran 
upis učenika za  zanimanje drvoprerađivački 
tehničar, kao zanimanje četvrtog stepena te da 
se  nada da će ove godine biti veći interes za 
ovo proizvodno zanimanje. Prema njenim 
riječima, najveću ulogu u tom procesu pravilne 
orijentacije  prilikom upisa budućih 
srednjoškolaca  moraju imati roditelji učenika, 
ali i direktori osnovnih i  srednjih škola. 
    „Profesionalna orijentacija u osnovnim 
školama je jako loša i na niskom niovu, a tu bi 
aktivnost trebali da vode prvenstveno pedagozi 
“ kazale je Rosićeva . 
 Ona je dodala da je potrebno aktivnije 
uključivanje  i srednjih škola  i  promovisanje 
njihovih zanimanja, kao što je to prošle uradila 
Poljoprivredna škola, koja je imala i vodiče za 
upis, što je rezultiralo boljim  upisom učenika 
u ovu školu. 
          Da se u procesu upisa učenika nešto pod 
hitno mora promijeniti  potvrđuju i podaci iz  
prijedorske filijale Zavoda za zapošljavanje 
gdje trenutno na posao čeka   4894 KV radnika 
i 2 755 tehničara raznih, uglavnom 
neproizvodnih struka. 
          Bilo kako bilo,  6 prijedorskih srednjih 
škola nudi budućim srednjoškolcima 
školovanje u  13 struka i  za 113 zanimanja,a 
od njihovog pravilog izbora koje diktira 
privreda i tržište rada zavisi hoće li nakon 
četvorogodišnjeg školovanja doći do 
zaposlenja i time obezbijediti egzistenciju  ili  
će samo prenijeti svoja dokumenta na Zavod 
za zapošljavanje, gdje im  je zagarantovano 
čekanje i neizvjesna budućnost. 
 
Počela izgradnja nove saobraćajnice 
 
Radovima za izgradnji mosta preko  
potoka Puharska u naselju Pećani i 
zvanično su počeli radovi na izgradnji 
nove prijedorske saobraćajnice koji će 
omogućiti bolju saobraćajnu povezanost 

ovog stambenog bloka sa drugom 
gradskim saobraćajnicama. 
      „ Radi se o prvoj etapi izgradnje ulice  
dužine 400 metara koja će povezati ulicu 
Meše Selimovića  na Pećanima sa ulicom 
Branislava Nušića kod katoličke crkve “ 
potvrdio je šef Odsjeka za saobraćaj i 
parkinge Aleksandar Jeftić. 
      Prema njegovim riječima , u naredne 
dvije etape  planirana je izgradnja nastavka 
ulice majora Milana Tepića pored stadiona 
i  Vatrogasnog  doma koja će se spojiti na 
ovu ulicu. 
     „ Ove nove saobraćajnice u gradu biće 
veoma značajne za rasterećenje saobraćaja 
u centru grada, a posebno za stanovnike 
Pećana kojima je pristup centru grada, kao 
i magistralnom putu za Banja Luku 
skraćen za možda i kilometar puta“ kazao 
je Jeftić.On je napomenuo i da će, s druge 
strane, nova saobraćajnica omogućiti  i 
privredni razvoj  opštine jer je uz novu 
saobraćajnicu  regulacionim planom 
predviđena  izgradnja tržnog centra i 
novog stambenog bloka.  
      Izgradnja nove saobraćajnice ukupne 
dužine 650 metara  povjerena je preduzeću  
„ Prijedor-putevi“, a ugovorna vrijednost 
radova je 660 000 KM uz dodatna sredstva 
koja će biti potrebna za izgradnju 
instalacija fekalne kanalizacije, vodovodne 
instalacije i ulične rasvjete. 
      Rok za završetak svih prediđenih 
radova je 45 radnih dana. 
 
Švajcarci ulažu dodatna sredstva za 
zaštitu životne sredine 
 
Švajcarska agencija za razvoj SDC uložiće u 
ovoj godini  100.000 KM u Projekat 
sektorskog i strateškog plana zaštite voda i 
sanitaciju okoline na području opštine Prijedor, 
čiji je implementator  Udruženje za zaštitu  i 
unapređenje čovjekove okoline „ Una-Sana“ iz 
Bihaća. 
„Osnovni ciljevi projekta su pripremanje 
kadrova i partnera za planiranje po evropskim 
standardima i za bolje upravljanje u 
komunalnom sektoru, kao i  sektoru voda i 
životne sredine“, rekao je  izvršni direktor 
Udruženja „Una – Sana“ Sandi Zulić na 
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jučerašnjoj prezentaciji u Prijedoru gdje je 
predstavnicima opštine i predstavnicima 
nevladinog sektora  predstavio ovaj projekat.. 
„Ovaj projekat komplementaran je projektu 
vodosnabdijevanja opštine Prijedor u koji  
švajcarski Državni sekretarijat za ekonomska 
pitanja  SECO ulaže 12, 5 miliona  KM, a 
opština Prijedor 5 miliona  KM, a čija 
realizacija je upravo počela“, naglasio je Zulić. 
On je napomenuo i da je ovo ulaganje u 
jačanje opštinske administracije  u Prijedoru 
dio šireg programa „Dobra uprava u oblasti 
voda i životne sredine“ koji u 17 opština 
unsko-sanskog sliva finansira švajcarska 
agencija SDC, a provodi Udruženje „Una – 
Sana“ u saradnji sa opštinama. 
 
Opština dobila certifikat 
 
Opština Prijedor jedna je od opština u BiH 
koja je  u prvom krugu uspješno završila 
Projekt reforme opštinske administracije 
koji provodi misija  OSCE u Bosni i 
Hercegovini.Tim povodom menadžer 
projekta Arlet Stojanović uručila  JE 
certifikat načelniku opštine Prijedor Marku  
Paviću. 
 

 
   
 „ Ovo je za nas izuzetno priznanje, jer 
smo četiri godine radili na ovom projektu i 
prihvatili sve standarde koje je od nas 
tražio OSCE u okviru Projekta reforme 
opštinske administracije“ rekao je Pavić 
dodajući da su reforme provede u oblasti 
upravljanja ljudskim resursima i u oblasti 
javnih finansija, čiji je krajnji cilj bio 
poboljšanje kvaliteta usluga koje se 
pružaju građanima. 

   „Ovaj certifikat  je  dokaz da je opština 
Prijedor dostigla određeni nivo i evropske 
standarde i da je rad i trud nagrađen“ kazao 
je Pavić i dodao da će dalji pravci razvoja 
opštine  biti u  njenoj kontinuiranoj 
izgradnji  kao prosperitetne  lokalne 
zajednice. 
„Upravljanje javnim finansijama, 
transparentnost budžeta, realno planiranje, 
kontrola javnih rashoda , bolje prikupljanje 
neporeskih prihoda, ali i reforme u oblasti 
ljudskih resursa sistematizacijom kadrova i 
njihovim  profesionalnim usavršavanjima  
koraci  su koji su  uspješno provedeni u 
partnerstvu OSCE-a i opštine Prijedor“ 
kazala je Stojanovićeva. 
 
Obilježen Dan civilne zaštite 
 
Opštinski Štab civilne zaštite opravdao je 
povjerenje građana i tokom protekle 
godine bio je u službi zaštite imovine i 
ljudi na području opštine Prijedor, rekao je 
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić na 
svečanoj sjednici opštinskog Štaba civilne 
zaštite povodom 1. marta Dana civilne 
zaštite. 
       „ Imovina i ljudi na području opštine 
Prijedor najviše su  ugroženi poplavama, a 
odmah zatim su tu i požari,  često izazvani 
od strane neodgovornih pojedinaca , te su u 
proteklom periodu pripadnici civilne 
zaštite  provodili  niz operativnih  i 
preventivnih  mjera kako bi se spriječile 
veće štete“ kazao je Pavić. Lokalna 
zajednica je preduzela je  niz koraka kako 
bi se stanovništvo Prijedora i njihova 
imovina zaštitili od poplava, tako što je 
kandidovan projekat zaštite od poplav kroz 
regulaciju rijeke Miloševice i Gomjenice i 
dijela Sane. 
         „ Projekat vrijedan  8,6 miliona KM   
je odobren, završeni su projekti regulacije i 
u toku ljetnjih mjeseci se biti realizovan“ 
potvrdio je Pavić 
 
 
Izdavač: 
Opština Prijedor 
 


